
 

-Apport- 
 

De Golden Retriever 
 
De reeks ‘Apport’ op PlattelandsTV kent de achtbare lezer misschien. Het is een vrij druk bekeken serie 
die handelt over jachthonden en hun werk. Vele rassen kwamen ondertussen aan bod, onder andere 
de Springer Spaniel, Engelse Cocker Spaniel, Weimaraner, Drentse Patrijshond, Labrador Retriever en 
inderdaad ook ons geliefde ras de Golden Retriever. 
 
Mid 2019 werd ik als fokker en voorjager van werkende Goldens gecontacteerd door PlattelandsTV 
met de vraag of ik wilde meewerken aan deze reeks. De vraag kwam ‘out of the blue’ maar ik moest 
niet lang nadenken om met deze unieke opportuniteit ons ras in de kijker te kunnen zetten. 
Direct wat vrienden van mijn trainingsgroep gecontacteerd met de vraag of ze interesse hadden om 
mee te werken: ‘geen probleem, natuurlijk’. 
 
De opnames werden ingeblikt in de voorlaatste week van Juli. Mid November ging de reportage een 
eerste keer voor een tijdje op antenne. Ondertussen zijn er al enkele herhalingen geweest.  
Ook GRCB was geïnteresseerd, de video werd vertoond nav. de ALV, een mooie publiciteit voor de 
werkende Golden Retriever. 
 
De vraag die we in afwachting van de opnames op onze lippen hadden was: hoe gaat dat  nu eigenlijk 
in zijn werk, zo’n opname? Moet er iets voorbereid worden en zo ja, wat dan? 
Er was me door PlattelandsTV enkel een mini-leidraad gegeven, dixit: we gaan praten over ras, 
geschiedenis, rasstandaard, verschil jachtlijn-showlijn, de liefde voor het ras, fokken, hoe ben je er 
mee begonnen, wat doe je er mee in de wereld van de jacht?  
Er zouden daarnaast praktijkbeelden opgenomen worden zoals apporten over land/water. 
Ook een interview was aan de orde.  
Geen verdere details, het zou dan maar puur natuur worden. 
 
De dag van de opnames werd vastgelegd. We zouden mekaar om 9h ontmoeten in het clubhuis van 
Retriever Club Will To Please, die ook de trainingsterreinen in de buurt ter beschikking stelde, 
waarvoor dank aan de voorzitter. 
Voorjagers en Goldies waren al van voor 9h op het appel, het regende pijpestelen! Oh nee, iedereen 
keek naar mekaar, dit zal letterlijk in het water vallen!  



Ondertussen arriveerden ook de mensen van PlattelandsTV. Er werd afgesproken nog een koffietje te 
drinken en een uurtje af te wachten want iemand had op Buienradar gezien dat er opklaringen zaten 
aan te komen, hoop doet leven ... . 
En zowaar, rond 10h stopte de regen en begon de zon heel voorzichtjes door het wolkendek te breken, 
misschien werd het al bij al toch nog een ‘Gouden dag’? 
En zo geschiedde, we konden de opnames starten. De rest van de tijd weinig of geen last van neerslag, 
op enkele druppels na. 
 
Bij zo’n opnamedag komt toch heel wat kijken, gelukkig waren de mensen van PlattelandsTV 
professionals pur sang en werden we uitstekend begeleid.  
Eerst zouden wat actieshots genomen worden. Er werd getoond met welke passie een jonge Golden 
al kan werken en hoe dat georchestreerd wordt.  
Goldens met meer ervaring konden hun kwaliteiten demonstreren in walk-ups geflankeerd door 
dummy launchers, steadiness en markeervermogen is primordiaal in deze. 
Springwerk en waterwerk kwamen aan bod. Sfeerbeelden ter opvulling werden opgenomen. 
Het gaat wel verre van zo snel als boven beschreven. Telkens als er een mooie shot genomen was 
klonk het: kunnen we dat nog eens opnieuw doen, we willen van hetzelfde ook nog een shot uit een 
andere hoek, soms tot drie maal toe. Zelfde hond, zelfde voorjager, niet zo eenvoudig als je zou 
denken, honden zijn geen machines nietwaar? 
 
Na al die actieshots en sfeerbeelden, die al snel enkele uren in beslag namen, was het tijd voor het 
afsluitende interview. 
Ik dacht een groepsinterview, plezant, maar neen, ze wilden de fokker interviewen. 
Eerst wat voorbereiden dan misschien? Nee, we gaan je gewoon wat vragen stellen en je antwoordt. 
Vragen werden afgevuurd en ik deed mijn best om duidelijk en gericht te antwoorden. Tot mijn eigen 
verbazing ging dit vrij goed. ‘Waar het hart van vol is ... ’ zeker? 
Daarna werd de dag afgesloten met een drankje in het clubhuis (nog pre-Corona tijdperk).  
  
Al bij al een mooie dag, leerrijk, ook voor ons. En blijkbaar ook voor het publiek: heel wat vragen en 
contacten kwamen na de eerste uitzendingen binnen, oa. van jagers die niet wisten dat de Golden een 
echte werkhond was en die het wel zagen zitten om met een dergelijke mooie, passionele doch 
gehoorzame hond op jacht te gaan. Geïnteresseerden werden bijgevolg uitgenodigd op onze 
trainingsessies zodat ze met eigen ogen konden zien hoe Goldies werken en hoe je tot dit resultaat 
kan komen. 
In de montage is veel gecut. Meerdere uren opnames worden uiteindelijk gecondenseerd in een 
kwartiertje. Jammer, maar uitzendtijd is nu éénmaal duur. 
 
Het is hartverwarmend erkenning te krijgen voor de Golden als een goeie jachthond, en dat is niet 
alleen te danken aan zijn mooie looks maar vooral aan zijn karakter, sinds 1868 al generaties lang 
gevormd door het werk in het jachtveld. 
 
Gerdy Maelbrancke. 
‘Thorn Mill’ working Goldens. 
 
Met dank aan: Dorin met Vic, Michel met Paddy, Ray met Kastaar & Rowan, Maureen met Rosie (helaas op het 
laatste moment verhinderd wegens loopsheid), Lieve met Nelle, mijn eigen Ruby & Abby, onze vaste helper Jo en 
Retriever Club Will To Please (Ardooie) voor de faciliteiten. 

  



Tot slot nog enkele sfeerfoto’s. 

 

 



 

 



 

 
 



 

 



 

 


